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STAALKADER 

VAN DE 
VOORZITTER 

CAO 

Inmiddels zijn de data voor de komende 

cao-onderhandelingen weer gepubli-

ceerd. En wij zijn in januari met de voor-

bereidingen gestart. In het kader daar-

van hebben wij ook overleg gehad met 

de Young Board. In een van de berichten 

in de ‘OverStaal’ stond een aantal van 

hun ideeën over hoe de jongere werkne-

mer meer aan het bedrijf te binden. En 

deze komen overeen met de wensen die 

wij al langer hebben: een persoonlijk 

opleidingsbudget en flexibele arbeids-

voorwaarden. Ook zijn zij van mening 

dat er meer oog moet zijn voor door-

groeimogelijkheden in plaats van het 

strak vasthouden aan het loon- en func-

tiegebouw. 

Een ander speerpunt van hen dat mij na 

aan het hart gaat is hun aandacht voor 

de zingeving in het werk: namelijk op 

welke wijze kun je bijdragen aan de ver-

duurzaming van de onderneming? Dit 

past mooi in de psychologische basisbe-

hoeften die iedereen heeft zoals zin-

geving, verbinding, autonomie en je 

competent voelen. Ik ben dan ook blij 

dat deze onderwerpen nu ook via een 

andere weg op de agenda komen. 

 

Het getal telt 

Naar aanleiding van de vorige cao-

onderhandelingen heeft onze bestuur-

der Erik Langeweg recentelijk ook nog 

een onderhoud met Hans van den Berg 

gehad. Een van de opmerkingen daarbij 

is dat de getalsverhouding van de vak-

verenigingen meespeelt. Dat betekent 

dat er simpelweg minder aandacht is 

voor de belangen van het kantoorperso-

neel omdat zij nu eenmaal minder geor-

ganiseerd zijn.  

Mijn vraag aan jullie is om nog meer uit 

te dragen dat mensen die geen lid zijn 

van een vakvereniging daarmee hun 

eigen belang schaden! Een aanmeldings-

formulier vind je op de achterkant van 

deze Staalkader. 

Jaap van Eenennaam 

Voorzitter 

 

 

Het bestuur van  VHP  Tata  Steel 

nodigt u uit voor de Algemene Leden-

vergadering. 

Online via Microsoft Teams 

Donderdag 25 mei 2023 

17.00 uur tot 18.30 uur. 

1. Opening 

2. Onze bestuurder Erik Langeweg 

behandelt de cao 2023. 

3. Huishoudelijk deel: 

• Mededelingen 

• Goedkeuring notulen ALV d.d. 

  8 november 2022 

• Algemeen jaarverslag 2022 

• Financieel jaarverslag 2022 

• Verslag kascontrolecommissie 

• Status financiën 2023 

• Verkiezingen* 

     -  Bestuur 

     -  Adviescollege 

     -  Kascontrolecommissie 

     -  Werkgroep Pensioenen 

4. Rondvraag 

5. Sluiting 

  

*Verkiezingen.  

De verkiezing van de bestuurs- en andere 

kaderleden vindt jaarlijks plaats. Leden 

kunnen kandidaten voordragen conform 

statuten artikel 9.2, te vinden op onze web-

site.   

Informatie: Secretaris Fons Vermeulen  

Fons.vermeulen@tatasteeleurope.com 
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 VANUIT 
HET OVERLEG 

Technisch Overleg   

In 2023 hebben wij twee keer technisch 

overleg gehad, namelijk op 22 februari 

en 19 april. Rode draad in beide verga-

deringen was hoe het met Tata Steel 

IJmuiden gaat, in het bijzonder over alle 

media-aandacht die er voor ons bedrijf 

is. Zo heeft Manager Communicatie 

Andre Manning ons meegenomen in de 

stand van de beeldvorming over het 

bedrijf en waaraan gewerkt moet wor-

den.   

 

Tata Steel in de media 

Het is duidelijk dat Tata Steel IJmuiden 

onder het vergrootglas ligt van allerlei 

organisaties en overheden. Het is een 

niet benijdenswaardige plek waar Tata 

Steel IJmuiden nu staat. Er wordt dan 

ook keihard gewerkt om oplossingen te 

vinden, uit te werken en uit te voeren. 

Maar de beeldvorming is tegen ons en 

de tijd dringt op alle fronten. Ik ben 

ervan overtuigd dat Tata Steel in de 

goede richting bezig is en vind het dan 

ook jammer dat alles telkens weer ne-

gatief wordt geframed. 

 

Staalproductie en winstgevendheid 

Daarnaast maakt de directie het in elk 

overleg helder dat het moeilijke tijden 

zijn voor de staalproductie en winstge-

vendheid. Groot onderhoudswerk bij 

Hoogoven 6 en achterblijvende fabrie-

ken die onvoldoende hun jaarplan ha-

len. Daarnaast staan de prijzen onder 

druk en is er dus sprake van negatieve 

resultaten. Na een zeer goed boekjaar 

2021/2022 is 2022/2023 met name in 

het tweede halfjaar slecht. Omdat het 

eerste half jaar 2022/2023 goed was, 

vallen de cijfers over het gehele boek-

jaar mee. Samengevat: donkere wolken 

hebben zich samengepakt boven Tata 

Steel IJmuiden. 

 

Aantrekken nieuwe medewerkers 

Een ander effect van deze donkere wol-

ken en negatieve framing is het onvol-

doende kunnen aantrekken van nieuwe 

medewerkers. Alles staat onder span-

ning. Het werven van nieuwe medewer-

kers is dan ook een grote uitdaging. In 

de technische branche is het lastig om 

gekwalificeerde medewerkers te krij-

gen, vandaar dat wij ook stilstaan bij de 

opleidingseisen en kijken wij meer naar 

de vaardigheden die iemand al bezit 

voor de in te vullen vacatures. Ook zijn 

er mensen die niet bij Tata Steel willen 

komen werken vanwege het heersende 

negatieve beeld. 

 

Inzet medewerkers bij HO6 

Ook bij het groot onderhoud van Hoog-

oven 6 wordt er een groot beroep ge-

daan op de inzet van de medewerkers. 

In het overleg hebben wij besproken 

wat dat betekent voor medewerkers 

van schaal 18 en hoger. De werkgever is 

zich bewust van de extra inspanning en 

houdt bij in welke mate er extra inspan-

ning wordt geleverd en zal in juni ko-

men met een voorstel om ook de colle-

ga’s in hogere functiegroepen te com-

penseren voor die extra inspanning. Een 

concreet voorstel lag er nog niet omdat 

men twijfelde of de huidige instrumen-

ten (een extra bijzondere beloning en 

extra vrije dagen) voldoende zouden 

zijn.  

In al die hectiek zijn wij ook bezig ons te 

oriënteren voor een inzet voor de ko-

mende cao-onderhandelingen in sep-

tember. Maar daarover meer tijdens de 

ALV in mei. 

 

Erik Langeweg 

Bestuurder 
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VANUIT DE COR 
Ondernemingsraden 

Vanaf 1 februari zijn de ondernemings-

raden heringedeeld in een structuur die 

de Tata Steel organisatieverandering 

naar 'Business unit IJmuiden' volgt. Zo 

zijn Iron & Steel en Rolling & Coating 

samengegaan in Operations. De OR-TSP 

is verdeeld over andere OR-en. Van 

Functions is een aantal afdelingen over 

naar Services (v/h Engineering).  

 

Adviezen en Instemmingen  

De COR heeft adviezen uitgebracht over 

HR en de W&T-hal. Bij de laatste wijst 

de COR op de afwijkende procedure die 

het bedrijf gevolgd heeft. Tata Steel zal 

rondom de regeling 'vertrouwelijke mel-

dingen' (klokkenluiders) een Instem-

mingsverzoek doen bij de COR. Over 

Audit & Assurance / Quality is gead-

viseerd, evenals over Data Insights. 

 

EOR 

Voor een nieuw te vormen Europese OR 

is een Bijzondere Onderhandelingsgroep 

(BOG) opgezet. 

 

Gang van zaken TSN 

● Rondom de Kooks- en Gasfabrieken 

 (KGF) heeft Tata Steel nu een derde 

 Last Onder Dwangsom over de uit-

 stoot ten gevolge van ongare kooks. 

 De eerdere boetes zijn nu opgelegd. 

 De KGF-en werken aan preventieve 

 maatregelen.  

● Met betrekking tot de media is de 

 COR continu in gesprek met het 

 bedrijf hoe we willen overkomen en 

 welke initiatieven we eventueel kun-

 nen nemen. 

● Het bedrijf heeft een toelichting gege-

 ven rondom 'Door de Dip'. De  

 bottom-up benadering wordt lokaal 

 opgepakt. Er is verder gesproken over 

 cash, reserveringen en investeringen. 

● Met de Raad van Commissarissen is 

 onder andere gesproken over de In-

 tercompany Service Agreements (ISA) 

 –  de wederzijdse dienstverle-

 ningen  na splitsing TSN/TSUK. 

 Daarnaast ook over operationele inci-

 denten en vacatures en werving. 

●  Het bezoek van het Openbaar Mini-

 sterie is toegelicht: met de   schouw 

 wil  men meer inzicht krijgen in het 

 staalproductie-proces.  

● De COR is bijgepraat over het onder

 zoek naar het vermeende lozen van 

 steenkoolresten van de dekken van 

 schepen. 

● De revisie van Hoogoven 6 is bespro-

 ken ten aanzien van onder  andere 

 timing en veiligheid. 

• De enquête 'Sociale Veiligheid' is be-

 sproken. 

 

Overig 

Begin februari heeft de COR scholing 

ontvangen over het nieuwe Leiderschap 

en over Financiën. Verder heeft de COR 

met het bedrijf overlegd over het CARE 

(asbest) registratiesysteem. Andere on-

derwerpen zijn bedrijfs-

verkeersreglement, transformatiepro-

gramma, vertrouwenspersonen, came-

rabeleid, portocabins, communicatie, 

ICT. 

 

Groen Staal 

De COR wordt regelmatig bijgepraat 

rondom onze decarbonisatie en de 

voortgang in deze grote transformatie. 

Techniek, energie en financiering zijn 

belangrijke onderwerpen hierbij.  

 

 

 

Frans Clasener 

Lid COR 
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NOTULEN 
ALGEMENE LEDENVERGADERING 
8 NOVEMBER 2022 

1. Opening 

Voorzitter Jaap van Eenennaam opent 

om 17.05 uur de Algemene Ledenverga-

dering in Microsoft Teams. Er zijn twee 

extra agendapunten bijgekomen name-

lijk: Huidige situatie rondom de Kooks- 

en Gasfabrieken en de manifestatie in 

Den Haag op 9 november a.s. 

 

Kooks- en Gasfabriek 

Op dit moment zijn de directie en de 

vakverenigingen met elkaar in gesprek 

over het onderwerp Sociaal Contract 

Groen Staal. Over zaken zoals wat er 

nodig is voor medewerkers om op een 

goede manier over te gaan naar nieuwe 

productielijnen. Alle partijen willen de 

werknemers van de KGF – ook na slui-

ting - behouden. Er moeten goede af-

spraken gemaakt worden voor deze 

werknemers, waaronder een goede 

transitie en langdurige afspraken over 

hun loopbaan. 

 

Manifestatie in Den Haag 

Erik zegt tevreden te zijn over het aan-

tal aanmeldingen van leden die morgen 

meegaan naar Den Haag. We moeten 

blijven geloven dat we gezamenlijk in 

staat zijn binnen ons bedrijf de omslag 

te maken naar waterstof. Leden vinden 

wel dat het lijkt alsof het weer een 

“FNV-feestje” is. Ze vinden het jammer 

dat zelfs de COR niet over alle vier de 

vakbonden spreekt. 

 

2. Onze bestuurder Erik Langeweg—

hoe verjongen of vernieuwen wij de 

cao, zodat deze aantrekkelijk (er) 

wordt voor de jongere werknemer? 

Erik heeft een rapport van Randstad in 

handen gekregen waarin er vele punten 

onderzocht zijn. Hij neemt enkele pun-

ten met ons door, zoals: 

• Hoe organiseer je dat er een 

stroom op gang komt in de innova-

tie met arbeidsvoorwaarden? 

• Hoe wil je het bedrijf overdragen 

aan de volgende generatie? 

• Wat is er nodig om goede arbeids-

voorwaarden voor jongeren te rea-

liseren? 

Deze punten zijn de aanleiding voor het 

ontstaan van een constructieve discus-

sie omtrent wat te doen. Erik zegt dat 

het belangrijkste is dat de werkgever 

goed naar onze jongeren luistert. Wil je 

als bedrijf succesvol zijn, dat moet je als 

bedrijf beter naar de buitenwereld 

communiceren. 

 

Erik zegt dat er in september 2023 weer 

CAO-onderhandelingen zijn en dat we 

begin volgend jaar willen starten met 

een CAO-werkgroep. Zijn er leden die in 

deze werkgroep willen deelnemen? Er 

komen twee aanmeldingen. Men kan 

zich ook altijd via het secretariaat aan-

melden. 

 

3. Huishoudelijk deel 

Mededelingen: 

Morgen gaan we naar Den Haag naar 

het Tweede Kamer debat over de af-

spraken met Tata Steel Nederland over 

CO2-reductie en verbetering van de 

leefomgeving. De vakverenigingen wil-

len het belang van onze industrie nog 

eens benadrukken en aangeven dat we 

financiële ondersteuning nodig hebben. 

Vanuit het bedrijf is er geen bevestiging 

gekomen aan de leden die zich hebben 

aangemeld. Margreet roept nog op om 

vooral op onze lunchlezing van 13 de-

cember aanwezig te zijn. Het is heel 

interessant en heel bijzonder dat de 

kunstenaar André Gouw deze lezing 

voor ons gaat houden. 

 

Goedkeuring notulen ALV d.d. 2 juni 

2022:  

De notulen worden ongewijzigd goed-

gekeurd. 

Begroting 2023 

Michel zegt dat we dit jaar de contribu-

ties niet volledig hebben geïndexeerd 

met de CPI-index. Deze is namelijk uit-

zonderlijk hoog. We hebben het per-

centage gehalveerd. We hebben ook 

gecalculeerd met een lichte voorzichtig-

heid; ons ledenaantal is meestal redelijk 

stabiel. Het hanteren van de CPI-index 

als zodanig (ook al is dat de formele 

afspraak) was niet nodig voor het ge-

hanteerde principe van een nihil begro-

ting. 

Verdere uitleg over de begroting van 

2023: 

De werkgeversbijdrage is 40% van de 

door VHP ontvangen contributies van 

de actieve leden. We hebben met Erik 

een contract t/m 2023. Voor volgend 

jaar zullen er dus op korte termijn ge-

sprekken gaan volgen over een nieuw 

contract. De contributie aan de VCP is 

ook een aardige post. VHP is namelijk 

aangesloten bij de Vakcentrale voor 

Professionals die de contributie baseert 

op een bijdrage per lid die aangesloten 

is bij de VHP.  
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In aanvulling bevat deze post een voor-

ziening voor de mogelijke benodigdhe-

den van het inhuren van deskundig  ad-

vies Het secretariaat is één van de om-

vangrijkste kostenposten voor de VHP. 

Deze post bevat onder andere de salaris-

kosten van onze enige werknemer. Het 

salaris wordt jaarlijks geïndexeerd aan 

de hand van de CPI-index. Daarnaast 

bevat deze post ook kosten voor verze-

keringen en benodigde kantoormateria-

len. Voor 2023 is een nieuwe PC begroot, 

omdat de oude aan vervanging toe is. 

Kosten Staalkader zijn drukkosten en 

portokosten. Zoals eerder ook aangege-

ven gaan we uit van een nihil begroting 

en willen we de leden niet meer belasten 

dan nodig is. 

De begroting wordt door de leden ak-

koord bevonden. 

4. Rondvraag 

Een nieuw en jong lid vertelt dat we als 

VHP onze successen meer moeten uit-

dragen, zoals het flexibel werken dat uit 

de koker van de VHP komt. Hij heeft met 

diverse jonge collega’s gesproken en 

bijna bij niemand is bekend wat een vak-

bond voor je kan betekenen. Laten we 

zoveel mogelijk onze cao-voorstellen 

rondsturen onder het personeel of pro-

beren dit op intranet te plaatsen ko-

mend jaar. 

Er wordt nog gezegd dat we op de mani-

festatie van morgen moeten waken dat 

klimaatactiegroepen niet de overhand 

gaan krijgen. We moeten de overheid 

gemotiveerd krijgen om onze doelstel-

ling van groen staal voor het voetlicht te 

brengen. 

 

5.  Sluiting 

De voorzitter bedankt iedereen voor hun 

aanwezigheid, aandacht en inbreng en 

sluit af om 18.30 uur.  

 

Margreet Korver 

Officemanager 

Manifestatie Den Haag 9 november 2022 
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Lunchlezing André Gouw 

www.andregouw.nl 
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JAARVERSLAG 2022 
Algemeen 

Hier een korte samenvatting over ons 

verenigingsjaar 2022. Voor uitgebreide-

re verslaglegging verwijzen we naar 

onze publicaties die gedurende het jaar 

verschenen zijn in Nieuwsbrieven en 

Staalkaders. Alle publicaties zijn op onze 

website te vinden. 

 

Mutaties 

In 2022 is Gerard Keet afgetreden als 

bestuurslid en heeft zitting genomen in 

het Adviescollege. Toegetreden tot het 

bestuur zijn Martin Maaskant en Geor-

ge Spoor; beiden nemen ook deel aan 

onze pensioenwerkgroep. George Spoor 

is afgetreden uit de kascontrolecommis-

sie, hiervoor heeft plaatsgenomen Theo 

van Beek. Bas Neelis is toegetreden tot 

het Adviescollege. Annemarie Schouw 

en Teun Horstman hebben zich terugge-

trokken uit de pensioenwerkgroep.  

 

Bestuur 

P.J. (Jaap) van Eenennaam , voorzitter 

F.A. (Fons) Vermeulen, secretaris 

M.A.C. (Michel) de Jong,  

penningmeester 

J.W. (Jan) van Laar, bestuurslid  

G.J.C. (Bert) van Hooff, bestuurslid 

M.G.T. (Martin) Maaskant, bestuurslid 

G.J.A. (George) Spoor, bestuurslid 

 

Bestuurder 

H.A. (Erik) Langeweg 

 

Kascontrolecommissie 

P.G.W. (Peter) Remijn 

A.E. (Annelies) Groenland-van Putten 

H.J.T. (Theo) van Beek 

Pensioenwerkgroep 

G.H. (Gerard) Keet 

G.J.A. (George) Spoor 

J.W. (Jan) van Laar  

P.W.G. (Peter) Remijn 

M.G.T. (Martin) Maaskant 

C.L. (Kees) van den Berg 

 

Ontwikkeling ledenbestand 

Eind 2021 hadden we 387 leden 

(waarvan 300 actieven) en aan het eind 

van het verslagjaar (2022) 394 leden 

(waarvan 306 actieven). We hebben in 

het afgelopen jaar 32 nieuwe leden bij-

geschreven. Er zijn 8 actieve leden naar 

post-actief gegaan, 4 post-actieve leden 

en 17 actieve leden hebben hun lid-

maatschap opgezegd. 3 post-actieve 

leden zijn overleden en 1 werkend lid. 

De reden voor beëindiging van het lid-

maatschap is in bijna alle gevallen be-

ëindiging van het dienstverband met 

Tata Steel.  

 

Vergaderingen 

In het verslagjaar 2022 zijn twee leden-

vergaderingen gehouden. Op 2 juni 

2022 is de reguliere voorjaarseditie van 

de Algemene Ledenvergadering gehou-

den, waarin de jaarverslagen en de ver-

kiezing van het bestuursorgaan aan de 

orde kwamen. Bas Neelis heeft daar een 

presentatie gegeven over de contouren 

van het nieuwe pensioencontract en de 

rol van de lokale vakbonden bij de voor-

liggende keuzes. 

 

Tijdens de Algemene Ledenvergadering 

van 8 november 2022 heeft onze be-

stuurder Erik Langeweg een presentatie 

gehouden over hoe we de cao kunnen 

verjongen of vernieuwen, zodat deze 

aantrekkelijk(er) wordt voor de jongere 

werknemer. 

 

Lunchlezingen 

We hebben 3 lunchlezingen gehouden 

voor leden en niet-leden. Kunstenaar 

André Gouw met “Project Hoogovens”,  

“Data Driven Steel” door Carlet Hoes en 

“Decarbonisatie” door Bart van der 

Meulen. 

 

Informatie aan leden 

Ons magazine Staalkader is in 2022 

twee keer uitgebracht. Daarnaast wor-

den de leden op de hoogte gehouden 

door middel van nieuwsbrieven. De 

nieuwsbrieven worden verspreid via e-

mail en gepubliceerd op de website. In 

2022 zijn er vier nieuwsbrieven uitge-

stuurd, waarin diverse onderwerpen 

aan bod zijn gekomen. 

 

Algemene (bestuurs)zaken 

Enkele leden uit ons bestuur hebben 

ons op de verschillende vergaderingen 

van de VCP (Vakcentrale voor Professio-

nals) vertegenwoordigd.  

 

 

Fons Vermeulen 

Secretaris 

 

 

 

 



JAARGANG 48 / NR 01 / MEI 2023 

8 

Indexatie 

Op het gebied van de pensioenen is de 

trend van het vorige jaar doorgezet. 

Sinds de vorige Staalkader van oktober 

2022 heeft de ECB de rente verder 

verhoogd, wat een gunstig effect heeft 

op de dekkingsgraad. Ook was het 

door wetgeving rondom het nieuwe 

pensioen-systeem makkelijker om 

volledig te kunnen indexeren indien er 

de intentie is om te gaan invaren*. In 

december heeft het bestuur van het 

Pensioenfonds Hoogovens daarom 

besloten om per 1 januari 2023 de 

pensioenen te verhogen met 7,73%. 

Daarmee zijn de pensioenen afgelopen 

jaar in totaal verhoogd met 14,3%. Zo 

is de zeer hoge inflatie afgedekt, wat 

uiteraard goed nieuws is en een uitste-

kende prestatie is van het Pensioen-

fonds Hoogovens. 

Dekkingsgraad 

De actuele dekkingsgraad is in de eer-

ste drie maanden van het jaar geste-

gen van 125,4% naar 128,8% en de            

beleidsdekkingsgraad is in die periode  

gestegen van 128,6% naar 130,2% De 

mogelijkheden voor inhaalindexatie 

komen nu ook binnen bereik omdat de 

beleidsdekkingsgraad boven de actue-

le TBI-grens (Toekomst Bestendig In-

dexeren) van 128,5% ligt. De wettelijke 

ruimte daarvoor is wel beperkt en de 

TBI varieert met rentestand en inflatie.  

WTP 

Over de wet toekomst pensioenen 

(WTP) is sinds het vorige staalkader 

weinig vooruitgang te melden. In de-

cember 2022 heeft de Tweede Kamer 

de WTP aangenomen, met daarbij 

enkele amendementen en moties. De 

wet moet vervolgens nog behandeld 

worden in de Eerste Kamer en zal dan, 

indien aangenomen, naar verwachting 

per 1 juli 2023 in werking treden. De 

einddatum van de verandering veran-

dert niet en uiterlijk 1 januari 2027 

moet er, ook bij pensioenfonds Hoog-

ovens, een nieuwe pensioenregeling 

van kracht zijn die voldoet aan de 

nieuwe pensioenwet. 

 

Invoering nieuwe wet 

Ondertussen wordt er achter de scher-

men hard gewerkt door de sociale 

partners om voorbereid te zijn op de 

invoering van de nieuwe wet. De 

werkgroep WTP heeft daarbij een cru-

ciale rol, omdat daar alle inhoudelijke 

voorbereidingen worden getroffen. 

Peter Remijn van de VHP heeft zitting 

in deze werkgroep. Als eerste stap 

naar het nieuwe pensioencontract 

heeft het bestuur samen met sociale 

partners opdracht gegeven tot het 

houden van een risico preferentie on-

derzoek (RPO). Dit onderzoek hoort 

ook in de huidige regeling minimaal 

één maal in de vijf jaar uitgevoerd te 

worden. Omdat in de nieuwe regeling 

de beleggingsrisico’s (en dus kansen 

op stijging, maar ook daling) afge-

stemd worden op de leeftijd van de 

deelnemers is een dergelijk onderzoek 

belangrijk om een goed beeld te krij-

gen van de risicobereidheid van de 

deelnemers.  

OVER  

PENSIOENZAKEN 
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VERSTERK JE EIGEN POSITIE  

EN DIE VAN JE MEDE PROFESSIONALS 

MAAK EEN COLLEGA LID 

Breng je een nieuw lid aan dan ontvang je van ons een 
bol.com bon.  

Ook het nieuwe lid verwelkomen we met een bon.  

Help ons om hier een groot succes van te maken. 

Het onderzoek naar de risicovoorkeuren 

van de deelnemers gaat in meerdere 

stappen. Allereerst is er een enquête, 

die wordt uitgezet onder alle deelne-

mers (inclusief gepensioneerden en 

slapers). Deze enquête is begin mei ge-

start en zal bij publicatie van dit stuk 

bijna zijn voltooid. Als je nog niet mee-

gedaan hebt: van harte aanbevolen. 

Daarnaast worden er drie sessies met 

focusgroepen georganiseerd, waarin 

deze complexe materie wat meer wordt 

uitgediept en ruimte is voor de dialoog 

over de risicovoorkeuren. 

Ook vanuit de VHP hebben we een aan-

tal leden voorgedragen voor deze focus-

groepen. Hierbij zijn alle leeftijdsgroe-

pen vertegenwoordigd en is ook de ver-

houding man vrouw representatief. De 

uitkomst van dit onderzoek is belangrij-

ke input voor de vormgeving van de 

nieuwe pensioenregeling. 

*Invaren is de collectieve waardeover-

dracht van het oude pensioenstelsel 

naar het nieuwe stelsel. Of anders ge-

zegd de gezamenlijke pot verdelen in 

persoonlijke potjes. De wetgever heeft 

bepaald dat als pensioenfondsen de 

intentie hebben om in te varen dat er 

dan soepelere regels gelden voor het 

indexeren. Je mag dan bij een lagere 

dekkingsgraad gedeeltelijk of geheel 

indexeren. De normale regels zijn Finan-

cieel ToetsingsKader (FTK) en de versoe-

pelde regels noemt met ook wel het 

transitie toetsingskader. (t-FTK).  

 

 

 

Martin Maaskant 

Voorzitter Pensioenwerkgroep 
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FINANCIEEL JAARVERSLAG 

VHP TATA STEEL OVER 2022 
In juni 2022 kon dan eindelijk het uitgestelde 50-jarig jubileumfeest van de VHP plaatsvinden! Dit feest was, denk ik, toch wel 

de meest opvallende gebeurtenis in ons financiële jaar. Astrid Joosten was reeds gecontracteerd en betaald in 2021 en hield 

zich netjes aan haar belofte hoe dan ook te willen verschijnen, ook als een verplaatsing vanwege Corona benodigd was. Bij 

ieder contact gaf zij enthousiast te kennen een bijzondere en positieve band te hebben met ons prachtige bedrijf. Dit enthou-

siasme vertaalde zij uiteindelijk ook heel professioneel in haar rol als dagvoorzitter tijdens het feest. Mede door de kosten 

voor het feest heeft het financiële jaar 2022 geleid tot een verwacht exploitatieverlies van € 3.018. Hieronder zal een toelich-

ting volgen op balans en exploitatierekening. 

Exploitatierekening 
Werkelijk 

2021  
Begroting 

2022  
Werkelijk 

2022  
Begroting 

2023 
Baten              €               €               €               € 

Contributies 54.460    53.900    54.794    56.700  

Kapitaalopbrengst 0   0   8   0  

Werkgeversbijdrage 20.284    20.100    20.273    21.300  

Vrijval Fonds Verkiezingen 0   0   0   0  

Totaal: 74.744    74.000    75.075    78.000  

                

Lasten               

Kosten bestuurder 24.600    24.900    24.900    25.200  

Contributie VCP 2.376    2.700    2.310    4.000  

Secretariaat 40.094    41.500    42.439    42.300  

Vergaderkosten 813    1.600    -1.497    2.000  

Portokosten 897    900    763    1.000  

Staalkader 558    600    934    1.000  

Reservering OR-verkiezingen 500    500    500    500  

Afschrijving inventaris 0    0    0    200  

PR-activiteiten 877    850    3.768    1.300  

Bankkosten 392    450    519    500  

50-jaar VHP TS 3.460    0    3.457    0  

Totaal: 74.567    74.000    78.093    78.000  

Toelichting op de exploitatierekening 

• Ten gevolge van een wederom consistent verloop van het ledenbestand zijn de contributie-ontvangsten behoorlijk stabiel 

gebleven ten opzichte van voorgaand jaar.  

• De werkgeversbijdrage is afhankelijk van de contributie-ontvangsten en vertoont daarmee een evenredige stabilisatie. 

• De kosten voor de bestuurder zijn contractueel vastgelegd tot en met 31 december 2023. 
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Balans 01-01-2022  31-12-2022 

Verplichtingen              €               € 

Fonds Algemene doelen 51.271    51.448  

Fonds Sociaal plan 26.230   26.230  

Fonds Verkiezingen 500    1.000  

Te betalen 2.773   2.971  

Vooruitontvangen bedragen 165      

Winst 177      

Totaal: 81.116    81.649  

    

Bezittingen       

Inventaris & Inrichting 0    599  

Bankrekening 443    3.244  

Spaarrekeningen 60.400    54.501  

Te ontvangen 20.273    20.287  

Verlies   3.018  

Totaal: 81.116    81.649  

• De vergaderkosten ogen vreemd in onderhavig jaar doordat een bate (negatieve kostenpost) is verantwoord. Naar 

aanleiding van het feit dat de werkgever te kennen heeft gegeven geen zaalkosten meer door te berekenen, is de ba-

lans per einde boekjaar geschoond van een aantal overlopende posten gerelateerd aan 2019 en 2021. De vrijval van 

deze te betalen bedragen dient ten gunste van het exploitatieresultaat te worden verwerkt. 

• De kosten voor de Staalkader waren hoger dan begroot ten gevolge van een uitgebreidere mei-editie in aanloop naar 

het 50-jarig jubileumfeest. 

• Uit de post PR-activiteiten (inclusief representatie) blijkt dat wederom door zeer succesvolle werving veel bol.com-

bonnen zijn verstrekt gedurende het jaar. Daarnaast is afscheid genomen van een aantal bestuursleden die een duur-

zame, prominente en zeer actieve rol hebben vervuld binnen de vereniging. 

• Door de noodzaak van het verplaatsen van het 50-jarig jubileumfeest zijn de kosten hiervoor gelijkmatig neergeslagen 

in 2021 en 2022. In een eerdere ALV is met elkaar overeengekomen dat de VHP de kosten voor het feest uit de reeds 

aanwezige eigen middelen (Fonds Algemene doelen) zou gaan bekostigen en de leden niet extra zou belasten met 

contributieverhogingen. Indien de kosten voor het feest buiten beschouwing worden gelaten (conform de begroting), 

leidt het gecorrigeerde resultaat feitelijk tot een positief exploitatieresultaat van € 439. De conclusie kan hiermee wor-

den getrokken dat de ontvangsten in het jaar de kosten van het jaar weer evenredig hebben gedekt. 

 

Toelichting op de balans 

In 2022 is een nieuwe laptop aangeschaft voor het secretariaat, omdat de oude laptop uitvalverschijnselen ging vertonen. 

Doordat de exploitatiewinst van 2021 ten gunste is gebracht van het Fonds Algemene doelen is het fonds toegenomen tot een 

bedrag van € 51.448. Het Fonds Verkiezingen is per balansdatum €1.000 door de jaarlijkse dotatie voor de OR-verkiezingen van 

2024.  

Met het oog op de afspraak de kosten voor het jubileumfeest ten laste van de bestaande eigen middelen te laten komen, is het 

voorstel van het bestuur om het exploitatieverlies van 2022 van € 3.018 ten laste van het Fonds Algemene doelen te laten ko-

men. 

Michel de Jong 

Penningmeester 
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Margreet Korver 

Postbus 23 

1960 AA Heemskerk 

06 23497941 

E-mail: secretariaat@vhptatasteel.eu 

www.vhptatasteel.eu 

• Jaap van Eenennaam, voorzitter  

• Fons Vermeulen, secretaris 

• Michel de Jong,  penningmeester  

• Jan van Laar 

• Bert van Hooff 

• Martin Maaskant 

• George Spoor 

• Erik Langeweg, bestuurder 

 

 

 

Actieven tot 35 jaar € 34,75 per kwartaal  

Actieven € 43,50 per kwartaal  

Postactieven  € 11,00 per kwartaal  

IBAN:  NL69 INGB 0003 7375 46 

 

Lidmaatschap 

Na 1 jaar lidmaatschap is opzegging  

mogelijk met in acht name van een op-

zegtermijn van één maand.  

Dit dient per e-mail 

(secretariaat@vhptatasteel.eu) of 

schriftelijk te gebeuren bij het   

secretariaat van : 

 

VHP Tata Steel 

Postbus 23 

1960 AA Heemskerk 

WORD NU LID  
VAN VHP TATA STEEL 

 

    Aanmeldingsformulier  
 
    Vul hier uw gegevens in en verzend dit formulier naar VHP Tata Steel,   
    Postbus 23, 1960 AA Heemskerk of scan het in en stuur het PDF naar  
    secretariaat@vhptatasteel.eu.  
    Uw gegevens zijn persoonlijk en blijven strikt onder ons.  
 
    Naam: …………………………………….……………Voorletters: …………… m/v/x  
 
    Adres: …………………………………………………………...…………………….………... 
 
    Postcode en Woonplaats: ……………………………...……………………………… 
 
    Geboortedatum: …………………………………………...…………………………...... 
 
    Adrescode: ………………………… Afdeling: ……………………...……………...…. 
 
    Telefoon bedrijf: ………………………………………………………….……..………... 
 
    Emailadres bij Tata Steel: ……………………………………………...……………... 
 
    Hoe is uw lidmaatschap tot stand gekomen?  
    □ Lezing   
    □ Website  
    □ Wervingsaffiche 
    □ Via collega: ………………………………………………………………...…………….. 
    □ Anders, n.l.: ………………………………………………………………..…………….. 
 
    Welkomsgeschenk: bol.com bon ter waarde van € 25,00 
 
    Contributie 2023:  
    Werkend lid:  
    € 43,50 per kwartaal of € 174,00 per jaar bij betaling via incasso. 
    Leden tot 35 jaar:  
    € 34,75 per kwartaal of € 139,00 per jaar bij betaling via incasso. 
 
    Tata Steel  heeft  een  fiscale  regeling  voor  de   vakbondscontributie  
    als je bent ingedeeld in één van de cao-schalen. De betaalde contributie    
    wordt bruto ingehouden en netto uitgekeerd. Deze verrekening wordt in 
    december automatisch bij uw salaris verwerkt.  
 
    □ Betaling per kwartaal  □ Betaling per jaar 
 
    Betaling  
    Ik machtig VHP Tata Steel tot wederopzegging de verschuldigde contributie   
    af te schrijven van onderstaande rekening.  
 
    IBAN-rekening: …………………………….………………………………..……………… 
 
    Datum: ……………………………        Handtekening: …………………..……….... 


